
 
 

 

 

Od roku 2002 jezdíme s naší mateřskou školou na lyžařský výcvik do Janských Lázní. Od 

roku 2003 každoročně svěřujeme začínající lyžaře do péče lyžařské školy pana Šafáře. Letos  

jsme tedy již po 5. využily služeb uvedené lyžařské školy. Organizace lyžování  předškolních 

dětí je náročná a vyžaduje reakce na momentální potřeby dětí, ale někdy i na potřeby a 

požadavky rodičů. Všichni instruktoři měli a mají citlivý přístup k dětem a dokáží na potřeby 

předškoláků přiměřeně reagovat. Majitelé umožnili i dětem, které LŠ nenavštěvovaly 

(pokročilí lyžaři), aby se pokaždé mohly zúčastnit lyžařských závodů na závěr pobytu, které 

LŠ organizuje pro platící účastníky. Pan Šafář a spol. nám vždy vycházeli ve všem vstříc a 

pomáhali nám vyřešit všechny nenadálé situace ke spokojenosti dětí i nás.  Děti se do LŠ těší  

a rodiče pozitivně hodnotí dosažené výsledky, o LŠ mají velký zájem . I přesto, že jsme se 

rozhodli pro příští rok změnit ubytovací zařízení, chceme dále využívat služeb LŠ pana Šafáře 

a ve spolupráci s ním hledáme i nové ubytování. 

 

 

V Praze 10.5.2007                            PhDr. Dana Moravcová, Ph.D. 

                                                                    ředitelka školy 


